
Referat af møde i afdelingsbestyrelsen afdeling 20. 
28.oktober kl. 16.30-18.00 

Hos Pia 
 
Deltagere:  
 
Niels Trolle  
Pia Andersen  
Lars Ejby  
Annette Rothmann 
Sofie  
 
 
 
 
Dagsorden Beslutninger 

1. Godkendelse af dagsorden 
 

Godkendt 

2. Opfølgning på referat fra 19/08 og 
24/ 2020 

3. Nye potentiler. Hvordan går det med 
dem?  

4. Placering af legetøjskasse 
 

 

Gennemgået 
 
De bliver udskiftet 
 
Placeres ved siden af sandkassen og 
fastgøres som aftalt med Sofie 

 
5. Parkering af trailere. Skal vi tage 

problematikken op på næste 
afdelingsmøde 

6. Opfølgning på afdelingsmødet  
1. Hvordan gik mødet. Evaluering 
2. Placering af kompostbeholder 
3. Pullerter 
4. Etablering af blomstereng. Vi har 

et tilbud på kr. 25/m2 mindst 500 
m2, +moms i alt kr.15.625 hvortil 
kommer blomsterfrø. 
 

 
 

 
Vi tager emnet op senere. 
 
 

1. Fin afvikling. Godt møde. 
 

2. Den placeres i sydøstlige hjørne. 
Størrelse 3x3 m høje 1-1,2 m. 

3. Pullerterne virker, og er nemme at 
få op. 

4. Vi arbejder videre med det, og tager 
det op på Afdelingsmødet 2021. 

5. Vi beder Administrationen om at 
gøre beboerne i 45 B om at de skal 
genetablere hækken. 

 
Faste mødepunkter: 
 

 
  

 

 



7. Nyhedsbrev – hvornår og hvem  
 

Trailere parkeret på fællesarealer 
Udlån fra Bruno 
Fodring af fugle. Brød og kager i hækken 
ved OK center. 
Vi opfordrer til at holde orden i haverne 
 

8. Nyt fra bestyrelsens medlemmer 
 

Undersøgelse vedrørende El- 
ladestandere 

9. Nye beboere 
 

41 D pr. 1/11 

10. Kommende møder  
 

30/11 kl 16:00-17:30 
11/01 kl 16:30- 
03/02 kl 16:00 
10/03 kl 16:00 
 

11. Evt.  
 

Vi regner med at man kan rekvirere en 
ekstra router hos Waoov i januar. 

 


